
Minnesanteckningar från telefonmöte i Avelskommittén i Specialklubben för Shih 
Tzu.
Möte nr 5 - 31 juli 2017

Närvarande: Kathleen Berggren, Leslie-Anne Bergqvist, Siw Westerlund, Annalena 
Andersson 
Anmält förhinder: Linda Lindqvist.

Vi måste tyvärr se oss om efter annan veterinär som föreläsare på vår avels-/
uppfödarkonferens. Den vi hade tänkt från början har tackat nej pga sjukdom.
Siw kontaktar ny veterinär.
Vi måste även komplettera vår ansökan till SKK med utförligare program.

Siw kollar upp med veterinär om vi får använda dennes artiklar i Bulletinen.

Kathleen kollar med Susanne Sarmell om hon fortsätter att sköta valphänvisningen på 
hemsidan.
Formuläret fungerar, men det måste kollas upp vem som tar emot mejlet som är kopplat 
till den sidan.

Det är inget stort intresse för klubbens hanhundsregister.

Sammanställning av SRD görs i slutet av året, eller i början av nästa, när vi fått alla 
rapporter från domarna samt alla kritiker.

Kontakten med kretsarna och AK, tycker vi, sker lämpligast om man har kontakt med den 
som bor närmast sin krets. Nu finns ju AK ganska spritt över landet.

Be Linda jobba vidare med hemsidan. Den måste fräschas upp!

Kathleen kallar till nytt möte.
 


